
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Norberta Krajczego

na 76. posiedzeniu Senatu
w dniu 12 maja 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra spraw wewnêtrznych i administracji Jerzego Millera

Szanowny Panie Ministrze!
W imieniu moich wyborców z województwa opolskiego zwracam siê do Pana Ministra z zapytaniem:

dlaczego, jak zosta³em poinformowany na sesji, chocia¿ min¹³ ju¿ ponad rok od chwili z³o¿enia wniosku
przez Radê Gminy Skarbimierz w województwie opolskim, nie zaopiniowano projektu herbu i przes³ano
go do przewodnicz¹cego Rady Gminy Skarbimierz?

Projekt herbu i flagi gminy Skarbimierz, wraz z uzasadnieniem, zosta³ przes³any celem zaopiniowa-
nia do Komisji Heraldycznej Departamentu Administracji Publicznej dnia 23 marca 2010 r. Wielokrot-
ne interwencje na piœmie i rozmowy telefoniczne przewodnicz¹cego Rady Gminy w tej sprawie nie
przynios³y zamierzonego efektu.

Uwa¿am, ¿e posiadanie w³asnego herbu i flagi jest bardzo istotne w ¿yciu lokalnej spo³ecznoœci, po-
dobnie zreszt¹ na pewno s¹dzi te¿ Pan Minister.

Proszê o pozytywne za³atwienie sprawy.

Norbert Krajczy




